
Protokoll fört vid styrelsemöte i Fröjel                  den 3 juni 2025

Närvarande:  Åsa Sjöberg, , Magnus Karlsson,  Malin Karlberg, Morgan Hallgren, Cattis 
Sundh, Eva-Britt Lerman Airiman, Patrik Hedenstein (första delen av mötet), Birgitta Torndal 
(mötessekreterare)
Anmält förhinder:  Sara Neogard, Annica Stenström, Emelie Ferm

§33Mötets öppnande
Ordföranden, Malin Karlberg, hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.

§34 Dagordning
Dagordningen godkändes.

§35 Föregående protokoll
Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna.

§36 Kassarapport
Klubbens ekonomi är god. 

§37 Rapport från jaktprovssekreterare, spaniel
Morgan jobbar vidare med kurshelgen och septemberprovet för Ryan Kay. Budgeten ser ut att 
stämma. Kurserna och träningsjaktprovet är fulla. Bokningar finns även på retrieversdan. 
Samlingspunkten som tidigare varit Brukshotellet i Roma är inte längre aktuellt. Frågan går i 
år till Hotell Dalhem. 
Fasanerna är nu utsatta till proven.

§38 Rapport från jaktprovssekreterare, retriever
Den 22-23 mars hölls en träningshelg för Anna Londré och Sofi Piehl vilken gick plus. 
Vårens B-prov hölls 29-20 maj på Ölbäck med 56 startande
31 maj hölls en WT på Änggårde i Rone med 62 startande. 
Klubben har fått en ny jaktchampion, Åsa Sjöberg med sin labrador Miss Bossings Raven, 
Abbie.
Höstens B-prov kommer att ske 26-28 september med Eddie Nilsson som domare.
Sista helgen i mars 2026 kommer Peggy Westerlund och Marie Söder att hålla två 
träningsdagar samt en teorikväll för oss.

§39 Rapport från Tollar ansvarig
Inget att rapportera..

§40 Rapport från viltspårsansvarig
I maj har 11 rörliga spår gåtts.
I kampen mot taxklubben så vann taxarna i år. 
Anmälningsavgiften till SM på 2500:- är inbetald. För närvarande är 3 ekipage anmälda till att 
kvala dit. 

§41 Rapport från utställningssekreterare
Mycket positiv respons från utställare m. fl.  Utställningen kommer också att gå ordentligt 



plus.
Traume idrottsplats är bokad för utställningen 9-10 maj 2026 och 1 domare är också klar.

§42 FB-R ( Funktionsbeskrivning retriver)
Avdelningarna skall numera stå för visst material som nu är inköpt, kattbur, lina och 
karbinhake. 
Planering pågår för att få till en FB-R i höst.

§43 Fullmäktige
Ordförande rapporterade från årets fullmäktige.
SKK har fört in ett antal nya punkter i sina stadgar som gör att SSRK och avdelningarna 
behöver justera sina stadgar. Vilket måste ske på ett årsmöte. 
Stor diskussion kring verksamhetsklubbar. Frågan bollades vidare till HS att jobba vidare 
med. 
Önskemål var att avdelningarna skall ha Prova på dagar.

§44 Övrigt
• Ännu finns ingen kommitté som skall jobba med Funktionärsträffen.

§45 Nästa möte
Nästa möte kommer att hållas 27 augusti kl 19.00 preliminärt hemma hos Morgan i Fröjel. 
Magnus står för förtäringen och Morgan kontaktar Ingmar.

§46 Mötet avslutades
Ordförande tackade för intresset och avslutade mötet

……………………………………………………………… …………………
……………………………………..
Malin Karlberg Birgitta Torndal
Ordförande Mötessekreterare


